
 
 

 

zo  7.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 30.10. 2013 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka 

obce, poslanci, zapisovateľka a hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 17.00 

hod.  

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

     Na zasadnutí bolo na začiatku prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9 poslancov. 

Mgr. Anna Ponechalová sa ospravedlnila a Ing. Miloš Majerčík prišiel neskôr. OZ bolo 

uznášaniaschopné. 

 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:  

             

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Správa hlavného kontrolóra obce o činnosti za rok 2013 

5. Návrh VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 

6. VZN č. 5/2012 o prevádzkovom poriadku pohrebiska – prerokovanie 

7. VZN č. 2/2012 o ochrane areálu škôl a športového areálu – prerokovanie 

8. Voľba hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver 

 

     Starosta doplnil program o bod: Zásady postupu pri vybavovaní sťažností a petícií 

v podmienkach obce Teplička nad Váhom. Bod navrhol ako č. 4 a ostatné body sa posunuli. 

Za navrhnutý program dal hlasovať. Všetci poslanci boli za.  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

     Starosta navrhol za overovateľov zápisnice Pavla Holešu a Ing. Tibora Mintála,                 

za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Radku Mintálovú. 

     Ďalej určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Štefana Smrekovského.       

Za návrh dal hlasovať.  

Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh. 
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Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh 

6/8 – poriadkovej komisii preveriť sťažnosť p. Mintála Radoslava ohľadom kikiríkania 

kohúta. 

Komisia navrhuje pozvať obidve zainteresované strany na stretnutie na obecný úrad. 

                                                                                                                               Úloha v trvaní.                                      

   

Bod č. 4 – Zásady postupu pri vybavovaní sťažností a petícií v podmienkach obce Teplička 

nad Váhom  

 

      Starosta dal slovo prednostke obecného úradu, ktorá oboznámila prítomných poslancov 

a hostí so zásadami postupu pri vybavovaní sťažností a petícií.  

Časť1 hovorí o postupe pri podávaní, prijímaní, evidovaní, prešetrovaní a vybavovaní 

sťažností. Tieto zákony sú záväzné pre OZ, komisie a starostu obce, zamestnancov obce, ako 

aj organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. 

Časť 2 hovorí o základných pojmoch. 

Sťažnosť sa podáva obci písomne, ústne zo záznamu, faxom alebo elektronickou poštou. 

Sťažnosť, ktorá bola podaná faxom alebo elektronickou poštou sa považuje za písomnú len 

vtedy, ak ju sťažovateľ do 5 dní od jej podania  potvrdí svojim podpisom, inak sa sťažnosť 

odloží. Sťažnosť musí pravdaže obsahovať všetky náležitosti podľa zákona. 

Po prednesení zásad postupu pri vybavovaní sťažností a petícií poslanci ešte diskutovali 

o spoplatnení podania sťažnosti. Zhodli sa na tom, že sťažnosti sa zatiaľ spoplatňovať nebudú. 

Starosta dal za zásady postupu pri vybavovaní sťažností a petícií v podmienkach obce 

Teplička nad Váhom hlasovať a 6 poslancov bolo za, Ing. Zvarík sa zdržal hlasovania. 

 

 

Bod č. 5 – Správa hlavného kontrolóra obce o činnosti za rok 2013 

 

 

     Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Ing. Eva Milová, ktorá  najprv predložila 

poslancom správu o výsledku kontroly z vybavovania sťažností a kontroly v pokladni. 

Kontrola vybavovania sťažností prebiehala v období 01.01. 2012 – 31.12. 2012. Kontrola bola 

zameraná na plnenie zákona č. 9/2010 Z.z. o sťažnostiach: 

1/ vnútorný predpis 

2/ vedenie evidencie 

3/ dodržiavanie lehôt 

4/ náležitosti písomnosti 

5/ kontrola prešetrovania, vybavovania – zasielanie oznámení.  

Dňa 30.01. 2013 predložila prednostke obecného úradu Správu z kontroly vybavovania 

sťažností, v ktorej konštatovala nedostatky. Dňa 21.02. 2013 jej pani prednostka predložila 

opatrenia na odstránenie nedostatkov zistených kontrolou vybavovania sťažností 

s konkrétnymi termínmi ich splnenia. V mesiaci september a október 2013 vykonala hlavná 

kontrolórka obce kontrolu splnenia prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov 

a konštatovala, že všetky nedostatky boli odstránené. 

Finančnou kontrolou v pokladni obecného úradu boli tiež zistené malé nedostatky a prijaté 

opatrenia. Po kontrole prijatých opatrení na odstránenie zistených nedostatkov v pokladni 

obce, hlavná kontrolórka konštatovala, že opatrenia boli splnené a zistené nedostatky 

odstránené.  
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Ďalej hlavná kontrolórka obce predniesla správu o činnosti hlavného kontrolóra obce v roku 

2013. Správu predniesla v predstihu, keďže dňa 31.10. 2013 jej končí volebné obdobie.  

 

Činnosť hlavnej kontrolórky obce vychádzala z plánu práce na rok 2013: 

 

1. Správa o činnosti hlavného kontrolóra v roku 2012. 

2. Vypracovanie stanoviska hlavného kontrolóra k záverečnému účtu o hospodárení obce 

v roku 2012. 

3. Kontrola zákonnosti, efektívnosti a účelnosti hospodárenia s financiami podľa 

rozpočtu obce priebežne v roku 2013. 

4. Kontrola plnenia prijatých opatrení na odstránenie nedostatkov zistených kontrolami 

v roku 2012 (mzdová učtáreň – predbežná kontrola, vysielanie zamestnanca na 

služobnú cestu, vybavovanie sťažností). 

5. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce v roku 2013 – 31.10. 2013 – koniec 

volebného obdobia. 

 

Kontrolami boli zistené nedostatky, ktoré boli následne odstránené.    

 

 

Bod č. 6 – Návrh VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 

 

 

     Prednostka hovorila, že návrh VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce bolo 

vyvesené na úradnej tabuli a na stránke obce po dobu 15 dní. Za túto dobu obec nedostala      

od občanov ani od poslancov žiadnu pripomienku k tomuto návrhu. V predkladanom návrhu 

VZN č. 3/2013 sa stanovuje účel a to na konkrétne úlohy a akcie vo verejnom záujme alebo 

v prospech rozvoja územia obce, upravujú sa podmienky poskytovania dotácií a okruh 

poskytovateľov. Žiadateľ musí vyplniť formulár žiadosti, ktorý tvorí prílohu tohto VZN. 

Po  prerokovaní pripomienok dal starosta za VZN č. 3/2013 hlasovať a všetci poslanci boli za. 

Zároveň dal starosta hlasovať za zrušenie VZN č. 3/2008 o poskytovaní dotácie z vlastných 

zdrojov pre spoločenské a športové organizácie pôsobiace na území obce a dodatku č. 1 

k tomuto VZN.  Všetci poslanci boli za zrušenie. 

 

 

Bod č. 7 – VZN č.5 /2012 o prevádzkovom poriadku pohrebiska – prerokovanie 

 

 

     Protest prokurátora - starosta dal slovo prednostke OcÚ, ktorá informovala poslancov      

o proteste prokurátora č. Pd 40/13 zo dňa 30.07.2013, ktoré bolo doručené na Obecný úrad 

Teplička nad Váhom dňa 06.08.2013 proti Všeobecne záväznému nariadeniu č. 5/2012 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území obce. Uviedla, že obec je 

povinná rozhodnúť do 30 dní od jeho doručenia a v prípade, že protestu prokurátora vyhovie 

obec je povinná najneskôr do 90 dní od doručenia protestu prokurátora, nezákonné nariadenie 

(VZN) zrušiť, prípadne nahradiť všeobecne záväzným právnym predpisom, ktorý bude 

v súlade so zákonom a ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi. 

Okresný prokurátor podľa § 22 ods. 1 písm. a), bod 2 a § 25 Zák. č. 153/2001 Z.z. 

o prokuratúre podal protest prokurátora proti čl. 1, § 2, písm. q/; čl. 2 §4 ods. 6, § 5 ods. 2, 4, 

§7 ods. 1, písm. e/ f/, g/, ods. 2, § 8 ods. 1, písm. b/, c/, ods. 2, § 10 ods. 5, 6, 7, § 12 ods. 1, § 

13 ods. 2; čl. 3 všeobecne záväzného nariadenia Obce Teplička nad Váhom č. 5/20012 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území obce. Navrhol predmetné 



 

- 4 - 

 

 

VZN, ktoré bolo prijaté na zasadnutí OZ dňa 9.5.2012 zrušiť, lebo ním bolo porušené ust. § 4 

ods. 3, písm. f/, g/, n/, § 6 ods. 1 Zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, § 18 ods. 1 a iné 

Zák. č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve /ďalej aj Zákon/, § 47, 48  Zák. č. 372/1990 Zb. 

o priestupkoch, § 39 Zák. č. 223/2001 Z.z. o odpadoch, ustanovenia Zák. č. 282/2002 Z.z., 

ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov, Zák. č. 8/2009 Z.z. o cestnej premávke, 

Zák. č. 377/2004 Z.z. o ochrane nefajčiarov a Zák. č. 219/1996 Z.z. o ochrane pred 

zneužívaním alkoholických nápojov a o zriaďovaní a prevádzke protialkoholických 

záchytných izieb. 

 

 

Obec posúdila dôvody protestu prokurátora a dospela k záveru, že protestu prokurátora je 

potrebné vyhovieť v zmysle zákona o prokuratúre. 

Starosta navrhol vyhovieť protestu prokurátora a predmetné VZN zrušiť najneskôr do 90 dní 

od jeho doručenia a nahradiť novým, ktoré bude v súlade so zákonom a s ostatnými 

všeobecne záväznými právnymi predpismi. Súčasne bol poslancom OZ predložený návrh 

Prevádzkového poriadku pohrebiska, ktorý bude zverejnený spôsobom v obci obvyklým       

na pripomienkovanie.  

Starosta dal hlasovať za vyhovenie protestu prokurátora a všetci boli za. 

 

 

Bod č. 8 – VZN č.2 /2012 o ochrane areálu škôl a športového areálu – prerokovanie 

 

 

     Prednostka OcÚ uviedla, že o proteste prokurátora boli poslanci OZ informovaní                   

na zastupiteľstve dňa 26.6.2013. V zmysle uvedeného dokumentu predložila návrh na jeho 

zrušenie. 

Starosta dal hlasovať za zrušenie VZN č. 2/2012 a všetci poslanci boli za. 

 

 

Bod č. 9 – Voľba hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom 

 

 

     Starosta informoval poslancov, že volebné obdobie hlavnej kontrolórky Ing. Evy Milovej 

končí dňa 31.10. 2013 a poďakoval hlavnej kontrolórke za prácu. Ďalej prednostka obecného 

úradu prečítala dôvodovú správu a volebný poriadok o voľbe hlavného kontrolóra obce.  

Starosta konštatoval, že komisia na posúdenie náležitostí a súčastí prihlášok kandidátov         

na funkciu hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom prijala dve prihlášky, ktoré spĺňali 

požadované podmienky. Tieto prihlášky zaslali: Ing. Eva Milová a Mgr. Ing. Andrea 

Knapcová.  

Starosta dal hlasovať za volebný poriadok, ktorý predniesla pani prednostka a všetci poslanci 

boli za. 

Potom dal starosta hlasovať za členov volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce 

v zložení: Ing. Anna Hudeková, Mgr. Magdaléna Šeligová a Ing. Peter Kolenčík. Všetci 

poslanci boli za. 

Volebná komisia si zvolila svojho predsedu, ktorým sa stal Ing. Peter Kolenčík a ďalej viedol 

voľbu hlavného kontrolóra obce. Vyzval kandidátky na hlavného kontrolóra obce, aby sa 

v trvaní 5-10 min. predstavili poslancom obecného zastupiteľstva. 

 

Prišiel poslanec Ing. Miloš Majerčík, čas 18.30 hod. 
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Po predstavení kandidátok volebná komisia rozdala poslancom obecného zastupiteľstva 

hlasovacie lístky na voľbu hlavného kontrolóra obce. Voľba sa uskutočnila tajným 

hlasovaním. Potom volebná komisia spočítala hlasovacie lístky, vyhotovila zápisnicu z voľby 

hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom a odovzdala ju starostovi obce, ktorý 

prítomných informoval o priebehu a výsledku voľby: 

 

Počet prítomných poslancov: 8 (z celkového počtu 9 poslancov) 

Počet poslancov, ktorým boli vydané hlasovacie lístky: 8 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 8 

Počet platných hlasovacích lístkov: 8 

Počet hlasov odovzdaných jednotlivým kandidátom – Ing. Eva Milová: 5 hlasov, Mgr. Ing. 

Andrea Knapcová: 3 hlasy. 

Výsledok voľby: hlavný kontrolór obce bol zvolený v prvom kole. Meno zvoleného 

kandidáta: Ing. Eva Milová. 

Na záver starosta poďakoval za prácu volebnej komisii, taktiež poďakoval neúspešnej 

kandidátke za jej záujem pracovať na poste hlavného kontrolóra a pogratuloval úspešnej 

kandidátke Ing. Eve Milovej. 

Starosta dal hlasovať za určenie pracovného úväzku hlavného kontrolóra v rozsahu 10 hodín 

týždenne od 01.11. 2013. Všetci poslanci boli za. 

Ďalej dal starosta hlasovať za plat hlavného kontrolóra, ktorý je v súlade s §18c zák.               

č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov ako súčin priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca hospodárstva SR a koeficientu podľa počtu obyvateľov obce. 

Všetci poslanci boli za. 

 

 

Bod č. 10 – Rôzne 

 

 

  

Odobratie pozemkov v časti Kúty - Záres – starosta hovoril poslancom, že na dnešné 

zastupiteľstvo sa mu nepodarilo pripraviť návrh zmluvy a presne vyčísliť jednotlivé sumy, tak 

ako boli dohodnutí, takže táto záležitosť sa bude riešiť na ďalšom zastupiteľstve.  

 

Darovacia zmluva – starosta informoval poslancov o darovacej zmluve, ktorá bola podpísaná 

so spoločnosťou Kia Motors Slovakia s.r.o. dňa 29.10. 2013. Zmluvou sme získali dar 

v hodnote 100 000,00 €. Tento dar sa zaväzujeme použiť na „Lávku pre peších a cyklistov, 

Teplička nad Váhom“.   

 

Oznámenie Žilinského samosprávneho kraja – starosta informoval:  

- o oznámení o začatí obstarávania územného plánu regiónu Žilinského samosprávneho 

kraja,  

- o predložení rozvojových návrhov, podnetov regionálnej úrovne,  

- o poskytnutí podkladov, stratégií programov potrebných pre spracovane územného 

plánu v regióne. 

Obec spracovala záležitosti, ktoré chce pripomienkovať: križovatka, budovanie ďalšieho 

pruhu – napojenie na Ľavobrežnú, napojenie na cyklotrasy. 

Starosta ďalej vyzval poslancov, aby aj oni zasielali návrhy na pripomienkovanie. 
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Oblastná organizácia cestovného ruchu – starosta povedal, že na poslednom valnom 

zhromaždení boli prejednané jednotlivé body: účtovné záležitosti, správa o činnosti, zámer 

rozvoja oblastnej organizácie, zmeny rozpočtu, príprava rozpočtu na budúci rok. 

Oblastná organizácia cestovného ruchu pracuje druhý rok. V regióne sa starosta vždy snažil 

presadzovať záujmy obce – označovanie cyklotrás, informačná tabuľa. Boli vydané rôzne 

letáky na propagáciu regiónu Malej Fatry a prehlbovala sa spolupráca medzi oblastnou 

organizáciou a Českou a Poľskou republikou. 

V budúcom roku má byť predstavený regionálny operačný program, ktorý sa pripravuje. 

Hlavné témy programu: krajinotvorba, historické pamiatky, cezhraničné projekty. Starosta 

poprosil poslancov o návrhy, ktoré by boli zapracované do tohto programu a boli by  

prínosom pre našu obec. 

 

Žiadosť o navýšenie dotácie – riaditeľka základnej školy s materskou školou žiada 

o navýšenie dotácie: 

 

1.)Mzdové náklady: 

- asistent – vo výške 900,00 € 

- ŠJ – vo výške 4 784,50 € 

- ŠKD – vo výške 240,00 € 

 

2.) Prevádzkové náklady na vybavenie kuchyne: 

- chladiaca skriňa – vo výške 729,00 € 

 

Celkové zvýšenie by predstavovalo 6 653,50 €. 

 

Starosta dal hlasovať za žiadosť o navýšenie dotácie a všetci poslanci boli za. 

 

Odišiel poslanec Ing. Miloš Majerčík, čas 19.04 hod. 

 

Žiadosť o použitie financií z garančného fondu – žiadosť zaslala pani Andrea Klimová, 

nájomníčka bytu Na močiari. Žiada o polročné preklenutie, nakoľko sa zmenila situácia 

v rodine, jej druh mal dopravnú nehodu, bude dlhodobo na PN a nemali by finančné 

prostriedky na nájom bytu. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za.  

 

Žiadosť o finančnú pomoc pre slabozrakých a nevidiacich občanov – žiadosť o finančnú 

pomoc priniesla p. Volochová. Starosta žiadosť posunie na vybavenie príslušnej komisii.  

 

Informácia o návšteve – starosta informoval poslancov o návšteve pána primátora mesta 

Šurany Imricha Váradyho a wójta Gminy Pawlowice mgr.inž. Damiana Galuseka.  

V rámci návštevy si prezreli závod Kia Motors Slovakia s.r.o., Materské centrum, Domov 

pokoja Žofie Bosniakovej, školy, materskú školu a kostol. Pri rokovaní boli navrhnuté ďalšie 

témy budúcej spolupráce. Návšteva sa im veľmi páčila a odchádzali spokojní.    

   

 

Voľby do orgánov samosprávnych krajov – informácia o voľbách, ktoré budú dňa 09.11. 

2013 v Športklube. Starosta vyzval kandidátov na poslancov z Tepličky nad Váhom              

na korektnú kampaň pred voľbami do orgánov samosprávnych krajov.  
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Príprava kalendára – starosta povedal, že obec opäť pripravuje kalendár do každej 

domácnosti. Kalendár sa bude rozdávať pred Vianocami. 

 

Krádeže bicyklov – starosta hovoril o krádežiach bicyklov, ktoré sa veľmi rozmohli. 

Upozornil prítomných, aby si dávali pozor a každú podozrivú situáciu nahlasovali na polícii. 

Starosta tiež žiadal o zvýšenú ostrahu polície, tam ho informovali, že krádeže sú aj                  

v okolitých obciach a v Žiline.   

 

 

Bod č. 11 – Diskusia  

 

 

Mgr. Šeligová – povedala, aby bol oplotený areál školy pri novom parkovisku. Ďalej mala 

odkaz od riaditeľky Centra nového času, ktorá informovala o sprejeroch. Kreslia  pri vchode 

do centra a už viackrát dávala steny vyčistiť.  

 

Ing. Zvarík – spýtal sa aký je harmonogram výstavby „Lávky pre peších a cyklistov“. Starosta 

odpovedal, že termín bude známy po verejnom obstarávaní.  

 

Ing. Mintál – spýtal sa, či sa futbalisti na poslednom rokovaní dohodli a či existuje nejaký 

písomný doklad o zlúčení klubov – záznam z valného zhromaždenia OFK. Má informácie, že 

futbalisti sa nedohodli. Starosta informoval, že stretnutia boli dve a v závere bolo povedané, 

že si vedia predstaviť spoluprácu. Podmienkou bolo, aby v prípade zlúčenia bolo zachované 

IČO a názov pôvodného futbalového klubu. 

  

Ing. Kolenčík – mal pripomienku od p. Mravca, ktorý žiada presunúť nádoby na separovaný 

zber na Záhumní na iné miesto, pretože ich máva na svojej prístupovej ceste. Starosta 

odpovedal, že s p. Mravcom už viackrát diskutoval a kontajnery chce presunúť na opačný 

koniec. Pod kontajnery sa plánujú robiť spevnené plochy s prístreškom, aby boli rovnaké 

v celej obci. Na to je ale potrebné majetkovo právne vysporiadanie pozemkov. 

Ako predseda športovej komisie, žiada, aby bola zvolaná schôdza futbalistov, jedna i druhá 

strana a všetko sa vysvetlilo. Nesúhlasí aby boli dve mužstvá dospelých. 

Navrhuje, aby sa sprejerom vyčlenil priestor v areáli Rybníka, nech sa môžu realizovať, môžu 

sa im tam dať betónové panely. 

Ďalej povedal návrh do rozpočtu obce – lezecká stena. 

 

p. Holeša – spýtal sa, či sa pozrel záznam kamerového systému v škôlke, keď ukradli bicykel. 

Starosta odpovedal, že záznam pozerali viaceré osoby a bol videný aj zlodej bicykla. 

 

Ing. Mintál ml. – upozornil na problém, ktorý je s futbalom v našej obci. Chce, aby bol len 

jeden klub, a to OFK Teplička nad Váhom. Nesúhlasí, aby mala obec dva kluby a nepáči sa 

mu financovanie klubov, pretože obec určí finančné prostriedky pre OFK Teplička              

nad Váhom, ale financie sa presunú na FK Fatran Dolná Tižina, ktorý nemá s Tepličkou nič 

spoločné. Hráči Tepličky nad Váhom hrajú zadarmo a vozia sa na zápasy vlastnými autami. 

 

p. Ponechal Ernest – požiadal, aby sa dalo do poriadku zábradlie pri Pohostinstve Daniela, 

pretože je ošarpané a zničené a taktiež zábradlie od tohto pohostinstva popri potoku smerom 

na Terchovú. Starosta povedal, že zábradlie chce dať do poriadku pri realizácii projektu 

regulácie potoka. 
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Ďalej informoval prítomných poslancov a hostí, že TJ Straník je pripravený na lyžiarsku 

sezónu, všetko je upravené a nachystané.  

 

p. Bollo – hovoril o pozemkoch v bývalom Zárese. Povedal, že keď mal pozháňané všetky 

dôkazy, prišiel na OZ a informoval, že občania prišli o 4,5 ha. Pán Lazar dal na neho trestné 

oznámenie na políciu a on sa na základe týchto dôkazov obhájil. Dôkazy dal dokopy aj       

s p. Mintálom Pavlom. Všetky tieto veci prejednávali aj na katastrálnom úrade. Bývalý pán 

starosta neoprávnene napísal do zmlúv aj parcely o tejto rozlohe 4,5 ha. Tieto dokumenty 

dával aj na prejednávanie OZ, ale bývalý pán starosta ich na prejednanie poslancom ani raz 

nedal. Vyvlastňovalo sa pre stavebnú činnosť, takže tieto pozemky by mali byť hodnotené 

ako stavebné pozemky.  

Potom upozornil na obecný jarok, aby sa čím skôr urobila regulácia, pretože keď príde veľká 

voda, tak vytopí obec. 

Ďalej hovoril, že pozemkové spoločenstvo - Bývalý urbár má 67 000,00 € v depozite. Táto 

situácia sa mala doriešiť, ale stále sa nedoriešila a pozemky sú stále v majetku družstva, ktoré 

už neexistuje. Podnet bol na obecný úrad zaslaný dňa 30.10. 2011. Obec sa mala vyjadriť, či 

sú pozemky vo vlastníctve Urbáru alebo nie. Starosta odpovedal, že suma by mala byť 

vyplatená jednotlivým vlastníkom z depozitu Slovenského pozemkového fondu a danú 

situáciu rieši stavebný úrad, o čom je informovaný aj predseda pozemkového spoločenstva 

Viliam Záhumenský. 

Pani Dikošová povedala, že podporuje túto prácu p. Bollu a táto záležitosť by sa mala 

doriešiť. 

 

 

p. Náter – spýtal sa ako je to teraz s otváracími hodinami Flamengo baru. Starosta odpovedal, 

že na základe protestu prokurátora bolo prijaté nové VZN. Pán Náter informoval dokedy bol 

otvorený Flamengo bar v poslednom čase, že vôbec nedodržiava otváracie hodiny a máva 

otvorené do rána. Starosta odporučil p. Náterovi, aby sa obrátil na súd. Obec rieši situáciu     

na základe podnetu od polície. 

 

 

p. Miháliková – sťažovala sa na prelepovanie volebných plagátov k  voľbám  do orgánov 

samosprávnych krajov  na vyhradených miestach. 

 

p. Dikošová – mala pripomienku na nedostatočné ozvučenie domu smútku na cintoríne, keďže 

pri pohreboch je slabo počuť. Pán Holeša odpovedal, že o tejto situácii sa s pánom farárom  

rozprával a nové ozvučenie je už objednané. 

 

 

p. Bieliková – spýtala sa, či môžu jazdiť deti v areáli školy na bicykloch. Mgr. Šeligová 

odpovedala, že nie. Starosta doplnil, že nie je prípustné, aby žiaci robili terénne úpravy 

v areáli školy. 

 

 

MUDr. Kolenčíková – sa spýtala ako bude obec riešiť situáciu s p. Hulkom, aby v zime 

nezamrzol, keďže už nemá ani igelity na oknách. Navrhla tieto útulky: Matka Tereza, 

Žakovce – Žufa, Kláštor pod Znievom. 

 

 

 



 

- 9 - 

 

 

 

 

 

Bod č. 12 – Uznesenie   

 

U Z N E S E N I E  č. 7/2013 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 30.10. 2013 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh 

4. Zásady postupu pri vybavovaní sťažností a petícií v podmienkach obce Teplička nad 

Váhom  

5. Správa hlavného kontrolóra obce o činnosti za rok 2013 

6. Návrh VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 

7. VZN č. 5/2012 o prevádzkovom poriadku pohrebiska – prerokovanie 

8. VZN č. 2/2012 o ochrane areálu škôl a športového areálu – prerokovanie 

9. Voľba hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Uznesenie 

13. Záver 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie     

 

7/100 – informáciu  o   prítomnosti   7   poslancov   z  celkového    počtu   9  a  konštatovanie,     

              že obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

7/101 – informáciu o výsledku zisťovania poriadkovej komisie ohľadom sťažnosti p. Mintála.  

7/102 – správu hlavného kontrolóra obce o činnosti za rok 2013. 

7/103 – informáciu  o prijatí  2 prihlášok  kandidátov  na  funkciu  hlavného kontrolóra obce –   

             kandidáti Ing. Eva Milová, Mgr. Ing. Andrea Knapcová. 

7/104 – vyhlásenie tajného  hlasovania  formou hlasovacích lístkov prostredníctvom  volebnej   

              komisie. 

7/105 – výsledok   voľby  hlavného  kontrolóra –  hlavný   kontrolór   obce  Ing.  Eva   Milová     

             zvolený  v  prvom   kole na šesť ročné volebné obdobie. 

7/106 – informáciu  o   podpise   darovacej   zmluvy  s  Kia  Motors  Slovakia – dar  vo  výške  

             100 000,00 €  ako príspevok pre výstavbu Lávky pre cyklistov a peších. 

7/107 – oznámenie  o  obstaraní  Územného  plánu  regiónu  Žilinského samosprávneho kraja.  

7/108 – žiadosť o finančnú pomoc pre slabozrakých a nevidiacich občanov. 

7/109 – informáciu o návšteve wójta Gminy Pawlowice a primátora mesta Šurany. 

7/110 – informáciu o príprave volieb do orgánov samosprávnych krajov. 
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7/111 – informáciu o krádežiach bicyklov. 

7/112 – návrh  Mgr. Šeligovej  na vybudovanie  plota  a  uzamykateľnej brány pri  parkovisku       

             pri základných školách. 

7/113 – požiadavku Ing. Mintála  na predloženie  záznamu z Valného zhromaždenia OFK ako  

             podmienku ďalšieho financovania futbalu v obci. 

7/114 – pripomienku  Ing.  Kolenčíka   na  presúvanie  zberných   nádob   na  triedený   odpad  

             v lokalite na Záhumní.  

7/115 – návrh  Ing.  Kolenčíka  na  riešenie  problémov so sprejermi – vytvorenie betónových  

             plôch v lokalite Rybník. 

7/116 – upozornenie p. Holešu na kontrolu záznamov bezpečnostných kamier v obci. 

7/117 – informáciu Ing. Mintála Tibora ml. o situácii vo futbalovom klube. 

7/118 – požiadavku  p. Ponechala  na  zabezpečenie  opravy zábradlí na mostoch -  križovatka    

             pri  pohostinstve  Daniela,  oplotenie potoka od tejto križovatky smerom na Terchovú. 

7/119 – pripomienky   p. Bollu   k   problematike   bývalého  Záresu  a  k  riešeniu   vyplatenia    

             Pozemkového spoločenstva z depozitu Slovenského pozemkového fondu. 

7/120 – sťažnosť  p. Nátera  na nedodržiavanie otváracích hodín baru Flamengo. 

7/121 – sťažnosť  p. Mihálikovej  na  ničenie  volebných plagátov. 

7/122 – upozornenie p. Dikošovej na nedostatočné ozvučenie domu smútku na cintoríne. 

7/123 – upozornenie MUDr. Kolenčíkovej ohľadom p. Hulku. 

 

 

B .  Schvaľuje 

 
7/74 – program OZ po doplnení bodu 4 a posunutí ostatných bodov. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7: Pavol  Holeša,  Ing. Anna Hudeková,    Ing. Peter Kolenčík,  Ing. Tibor 

Mintál,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                              

            

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

7/75 – návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

7/76 – overovateľov zápisnice v zložení: Pavol Holeša a Ing. Tibor Mintál.              

 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   7: Pavol  Holeša,  Ing.  Anna  Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               
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proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

7/77 – zapisovateľku Radku Mintálovú. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  7:  Pavol  Holeša,  Ing.  Anna  Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

            

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     

 

7/78 –  zásady postupu pri vybavovaní sťažností a petícií v obci Teplička nad Váhom. 

 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Anton Zvarík 

 

 

7/79 – zrušenie VZN č. 3/2008 a dodatku č. 1 k tomuto VZN. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  7:  Pavol   Holeša,   Ing.  Anna  Hudeková, Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík              

proti     0         

zdržal sa hlasovania: 0     
 

 

7/80 – VZN č. 3/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol Holeša,   Ing.   Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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7/81 –  vyhovenie   protestu    prokurátora  k   VZN   č. 5/2012   o   prevádzkovom    poriadku    

            pohrebiska. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol  Holeša,  Ing.  Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

7/82 – zrušenie  VZN č. 2/2012 o ochrane areálu škôl a športového areálu.  

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol   Holeša,  Ing.  Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

7/83 – volebný poriadok pre voľbu hlavného kontrolóra. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol   Holeša,  Ing.  Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

7/84 –  volebnú komisiu pre voľbu hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom v zložení:   

            Ing. Peter Kolenčík, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anna Hudeková. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol  Holeša,  Ing.  Anna  Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

              

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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7/85 –  pracovný úväzok hlavného kontrolóra v rozsahu 10 hodín týždenne. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton 

Zvarík                                         

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

7/86 – určenie   platu   hlavného  kontrolóra  obce  Teplička  nad  Váhom v súlade s §18c zák.   

           č. 369/1990 Z.z.o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov ako súčin priemernej  

           mesačnej mzdy  zamestnanca  v národnom hospodárstve SR a koeficientu podľa počtu  

           obyvateľov v obci Teplička nad Váhom. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton 

Zvarík                                            

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

7/87 –  žiadosť o navýšenie dotácie o 6 653,50 € pre Základnú školu s materskou školou. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Peter 

Kolenčík, Ing. Tibor Mintál,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton 

Zvarík                                         

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

7/88 –   použitie  financií  z  garančného  fondu  na preklenutie úhrady polročného nájomného    

             od p. Klimovej. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol   Holeša,  Ing.  Anna Hudeková,  Ing. Peter Kolenčík, Ing. Tibor 

Mintál,  Mgr. Magdaléna Šeligová, Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík                               

          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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C . Ukladá 

7/9 – športovej  komisii  prizvať  na  budúce  zastupiteľstvo  zástupcov  futbalových družstiev      

          1.FC Teplička a OFZ Teplička. 

                                                                                                              T: budúce zasadnutie OZ                                                                                

 

 

D. Odporúča: 

 
7/1 – obyvateľom  bývajúcim  v  okolí  baru  Flamengo,  aby  v  každom  prípade porušovania        

          otváracích hodín volali k zásahu políciu a aby sa s podnetom  obrátili na súd.         

 
 

 

 

 

Bod č. 13 – Záver 

 

 

    Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 21 hodine a 30 minúte.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  30.10. 2013.  

 

 

Zapísala:      Radka Mintálová                     .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Pavol Holeša                                           ................................................... 

                            

                           Ing. Tibor Mintál                                    ................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 


